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DISTRICT COURT OF MARYLAND FOR _________________________________ 

City/County 

马里兰州地区法院      城市/县 

Located at ________________________________________________________ 

Court Address 

地址     法院地址： 

REQUEST FOR TRAFFIC VIOLATION(S) INSTALLMENT PAYMENT PLAN 

交通违规分期付款计划请求 
(Courts and Judicial Proceedings § 7-504.1) 

（法院与司法程序第 7-504.1 条） 

I have been notified by the Motor Vehicle Administration (MVA) that my driver's license 

or privilege to drive ___ is ___ may be suspended for failure to pay a fine for one or more traffic 

offenses to the District Court of Maryland. 

本人得到机动车辆管理局 (MVA) 通知，我的驾照或驾驶权利因未能向马里兰州地

区法院支付一项或多项交通违规之罚款而 __  被 __  可能被吊销。 

I owe one or more outstanding fine(s) totaling at least $300.00. The specific offenses for 

which I am requesting an installment plan are listed below. 

我欠下了一项或多项未偿罚款，合计至少 $300.00 美元。我请求分期计划的特定

违规如下文所列。 

FOR COURT USE ONLY 

仅供法院使用 

Citation # 

罚单编号 
Court Date 

开庭日期 
Fine Amount 

罚款金额 
Eligible (E) 

合格 (E) 
Not Eligible 

(NE) 

不合格 (NE) 

Verified 

Amount Due 

经查实的到

期金额 

Mainframe 

(M) 

大型车 (M) 
Odyssey (O) 

小型车 (O) 

__ E  __ NE __ M  __ O 

__ E  __ NE __ M  __ O 

__ E  __ NE __ M  __ O 

__ E  __ NE __ M  __ O 

__ E  __ NE __ M  __ O 

__ E  __ NE __ M  __ O 

__ E  __ NE __ M  __ O 

millert
Text Box
Sample for Reference Purposes Only.  Forms have bilingual format for your convenience, but must be completed and filed with the court in English.  表格样本，仅供参考.  为了提供便利，表格采用双语格式，但�向法院提交的表格必须用英语填写。
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__ E  __ NE __ M  __ O 

__ E  __ NE __ M  __ O 

__ E  __ NE __ M  __ O 

Outstanding Fine(s) Total 

(must be $300.00 or more to 

be eligible): 

未偿罚款合计 

（必须满 $300.00 美元方

符合资格）： 

__ E  __ NE 

Have you defaulted on a payment plan for the citations listed above?  Yes  No
您以前有没有拖欠缴交以上罚单分期付款计划？ 有 没有

I certify that I have outstanding fine(s) that total at least $300.00 and I am unable to pay 

the fine(s) and request to make installment payments (10% per month on the total amount of the 

fine(s)). As a condition of the installment plan agreement, I agree to make monthly installment 

payments of 10% of the total fine amount and agree to notify the clerk of the court of any change 

of address during the term of the agreement. 

本人证明，我有未偿罚款合计至少 $300.00 美元，我无力支付罚款，请求分期付款

（每月支付罚款总额的 10%）。作为分期计划协议的条件，我同意每月支付罚款总额的 

10%，并同意在协议期限内将地址的任何更改告知法院书记官。 
I understand that if I am approved for an installment payment plan and do not pay in 

accordance with the agreement, the MVA will be notified and my driver's license or privilege to 
drive may be suspended.

我明白，如果我的分期付款计划得到批准而未依据协议进行付款，MVA 将得到通
知，我的驾照或驾驶权利可被暂时吊销。

(See Notice on Page 4)

（参阅第 4 页通知） 

I have read or have had read to me the Notice contained on the fourth page of this request 
form. I understand and agree to the terms relating to my acceptance of an installment payment 

plan agreement. 

我已阅读或已有人为我朗读此请求表第四页上包含的通知。我了解并同意我接受分

期付款计划协议相关的条款。 

__________________________________ 

Signature 签名

__________________________________ 

Printed Name 大写姓名 

__________________________________ 

Email   Cell Phone Number 

___________________________________ 

Date 日期

___________________________________ 

Address 地址  
___________________________________ 

City, State, Zip Telephone number 

城市、州、邮政编码 电话号码 
电子邮箱地址  手机号码 
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FOR COURT USE ONLY 

仅供法院使用 

__  Eligible – Copy of Traffic Violation(s) Installment Payment Plan Agreement 

   合格 – 驾驶违规分期付款计划协议副本 
__  To MVA 

   给 MVA 

__  To Requester 

   给申请人 
__  Ineligible 

   不合格 
__________________________________________ 

Clerk Date 

书记官 日期 
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NOTICE 

通知 

• District Court installment payment plan agreements apply to outstanding traffic fines 
owed to the District Court of Maryland. Installment payment plan agreements do NOT 
apply to fines owed to any Circuit Court. Contact the Circuit Court with respect to your 
ability for an installment payment plan in Circuit Court.

地区法院分期付款计划协议适用于应向马里兰州地区法院支付的未偿交通罚款。分

期付款计划协议不适用于应向任何巡回法院支付的罚款。就您在巡回法院的分期付

款计划之能力联系巡回法院。

• The following violations are not eligible for installment payments: Civil citations, such as 
red light camera, speed camera monitoring, work zone camera, vehicle height camera, toll 
violations, and school bus camera citations, toll, and parking, and other civil citations are 
not eligible for installment payment plans.
以下违规情况不符合分期付款资格：红灯摄像头，速度摄像头，工程区摄像头，车
辆高度摄像头，校车摄像头，道路使用费，泊车，以及其他民事罚单。

• The clerk will notify you if your request for an installment payment plan is approved or 
denied based on whether the outstanding fine(s) you list can be confirmed as eligible and 
total at least $300.00. Please provide complete information.
书记官将根据您的罚单总计是否可以确认是至少$300.00美元去通知您分期付款申请
是获得批准或拒绝。请提供完整信息。

• Your first payment is due 30 days after the clerk approves your request and once a month 
for the nine months after that on the date noted on the agreement.
您的首次付款期限为书记官批准您的请求后 30 天，然后按协议所注日期在之后九
个月每月相同日期支付一次。

• Payments should be made in person or through the mail to the court address where your 
plan was approved. Allow sufficient time before the due date if you are sending by mail.

付款应本人亲自完成或邮寄至批准您的计划的法院地址。如果您通过邮寄完成付

款，则请在到期日前预留充足时间寄出付款。

• You can pay by cash or credit card in person or by check in the mail. Installment plan 
payments cannot be paid online, on the Interactive Voice Response (IVR) system, or 
at MVA kiosks.

您可以亲自以现金或信用卡付款或邮寄支票。分期计划付款不可在线通过互动语音

应答(IVR) 系统或 MVA 自助服务终端机完成支付。

• If your due date falls on a day when the court is closed, your payment is due by 4:30pm 
on the next business day.



如果您的到期日恰逢法院关闭，则您的付款将于下一个工作日下午 4:30 到期。 

• Payments received after the due date will be accepted, however, the MVA will be

notified and your license may be suspended. Your installment plan will be void and the

remaining balance will be due.

到期日后收到的付款将被法院接受，但 MVA 会得到通知，您的驾照可被暂时吊

销。您的分期计划将失效，罚款余额全数到期。

• Payment by bad check or dishonored credit card will cause the installment plan to be

voided and the remaining balance to be due. The MVA will be notified and your license

may be suspended.

使用空头支票或被拒付的信用卡进行付款将导致分期计划失效，罚款余额全数到

期。MVA 会得到通知，您的驾照可被暂时吊销。

• A person who defaults on an installment plan may request another installment plan for
the same citations only by filing a motion directed to a judge of the District Court.
拖欠分期付款计划的人只可以对相同的罚单向地区法院法官提出提议要求另外一个
分期付款计划。

• There is no penalty for prepayments, however, the remaining installment payments must

be made under the original terms of the payment plan until the balance is fully paid.

提前付款无处罚，但剩余分期付款必须依据付款计划的最初规定进行，直至余额完

全付清。

• The fines included in one installment plan cannot be used towards the total of another

installment plan.

一份分期计划中包含的罚款不可用于另一分期计划的总额。

• If you are planning to go to court for any citation(s) do not include those citation(s) in

your request.

如果您计划因任何罚单上庭，请勿在您的请求中包括这些罚单。

• If you have not gone to court for a citation(s), you are responsible to pay the full amount

on the citation. Acceptance of an installment plan is considered an admission of guilt and

points may be assessed by the MVA.

如果您未曾因罚单上庭，您须负责就罚单支付全额。接受分期付款计划被视为认
罪，MVA可能评估扣分。

• Even if you have an installment payment plan and make all of the payments, the MVA

may still suspend your license or privileges due to an accumulation of points.

即使您有分期付款计划而且完成了所有付款，MVA 依然可因为扣分累积分数而暂

时吊销您的驾照或驾驶权利。
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Questions/Information can be found: 
如有疑问或需获取信息： 

• On the Judiciary website at: mdcourts.gov/district/selfhelp/traffic/installmentplans

访问司法部网站： mdcourts.gov/district/selfhelp/traffic/installmentplans

• by contacting the court where you filed your request

联系您提交请求的法院

• in Md. Code, Courts and Judicial Proceedings § 7-504.1

《马里兰州法典》法院与司法程序第 7-504.1 条




